
  

 

 

 

 

 
Der er håndmadder fra kl. 18:00 

Evt. afbud: Amalaa, Marianne, Maria er forsinket, Line gik tidligt (mellem punkt 10 og 11) 

Dagsorden: 
   

1. Bemærkninger til og godkendelse af dagsordenen. 

 Hanne spørger om menighedsrådsmøderne fortsat skal ligge sidste onsdag i 

måneden. Besluttes under et senere punkt. 

 

 

2. Gennemgang og godkendelse af forretningsorden for menighedsrådet Bilag 1 

 Godkendt som den foreligger. 

 

 

3. Gennemgang og godkendelse af regnskabsindstruks bilag 2 og 3 

 Begge godkendt som de foreligger. 

 

4. Godkendelse af Ringe Gospels Kors vedtægter bilag 4 

 

 

 

 Godkendt som den foreligger. 

 

 

5. Adgang for alle menighedsråd medlemmer til menighedsrådets postkasse.   

 - Det var af økonomiske hensyn at ikke alle MR medlemmer havde adgang i 

MR 2020-2024.  

- Vi fortsætter som tidligere, men tager punktet op igen om et halvt år. 

-  

6. KFUM spejder beder om lov til at overnatte i Kirken den 11. juni 2025  

 Spejderne er velkomne, hvis brandmyndighederne giver tilladelse.  

Karen deltager arrangementet 

Fremadrettet - tilladelsen skal søges fra gang til gang. 

 

7. Valg af bygningssagkyndig  

 Allan foreslår Ulrik Fyrsterling. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

8. Fotografering i kirken  

 Karen, Lene og Hanne har udarbejdet nogle fine retningslinjer, som kommer til at 

ligge på hjemmesiden. 

Brudepar og dåbsforældre vil blive orienteret på forhånd og retningslinjerne 

udleveres. 

 

9. Kirkekaffen den sidste søndag i hver måned. Skal det fortsætte?  

 

 Det er vedtaget, at vi fortsætter med kirkekaffe. 

Menighedsrådsmedlemmerne skiftes til at brygge kaffe. 

 

 

Referat fra menighedsrådsmødet 

onsdag den 29. januar 2025 kl. 18.30  

på Søvej 31, Ringe 



10. Orienteringssager: 

● Fra formanden 

● Fra præsterne 

● Fra udvalgene 

● Fra kontaktpersonen 

● Fra kassereren 

Fra kirkeværgen 

 

 

 Intet fra præsterne. 

 

Præstegårdsudvalget har sat gang i flere ting. Linoleumsgulv i baggangen og 

brandsikring af stikkontakter. 

Allan er valgt til formand for udvalget. 

 

Fra kontakrpersonen: 

Miljøhuset, som giver bistand i forhold til arbejdsmiljø, har peget på, at den måde 

adventskransen hænges op på ikke er lovlig. Der arbejdes på en anden løsning. 

 

Aktivitetesudvalget. Marianne Rasmussen har sagt ja til at fortsætte i udvalget og 

som formand endnu et halvt år. 

Sangeftermiddage 3 i foråret og 3 i efteråret. Velbesøgt. 

Marianne har brug for hjælp evt. kaffedamerne og købekage. 

 

Kirkegårdsudvalget har møde og rundvisning på kirkegården d. 6. februar. 

 

Regnskabsudvalget mødtes mellem jul og nytår. Maria er valgt som formand. 

 

Kirkeværgen. Allan arbejder på at finde sig tilrette i funktionen. 

 

Ikke akutte reparationer på kirken lige nu. Fremadrettet arbejdes der 

forebyggende, som praksis har været. 

 

Der indkøbt nye låse og nøgler til kirken. 

 

Handelsstandsforeningen ønsker at bruge kirkegårdens område til en 

påskeskattejagt omkring påske. Der vil indgå fortælling / oplysning om kirken. 

Kirken giver 1500 kr. til hovedpræmien. 

 

På næste møde skal vi arbejde med økonomi. 

 

 

11. Opfølgning på tidligere beslutninger  

 

12. Orientering om evt. honorar for formand, kirkeværge og kontaktperson  

 

 Honorar pr. år:Formand 30000kr. kirkeværge 5000kr.og kontaktperson 20000kr. 

  

 

13. Skulle vi starte hvert menighedsrådsmøde med ”3 min. om valgfrit emne”. Kan 

evt. være en sang/salme 

 

 

 God ide, som alle stemmer for.   



 

 

Underskrift:  

 

 

…………………………. 

Line Toft Larsen Haar 

………………………….. 

Allan Selmar Osther 

…………………………. 

Bente Lützen 

Under eventuelt bestemmes, hvem der har oplægget næste gang. 

Lise har en sang med til næste møde. 

 

 

14. Information fra menighedsrådet til menigheden/offentligheden. Hjemmeside, 

kirkeblad m.m. 

 

 

 Kan vi gøre ting bedre. 

Næste gang nedsættes et kommunikationsudvalg. Som oplæg, til udvalgets 

arbejde, startes med en halv times brainstorm. 

 

 

15. Ombygning/tilbygning/nybygning af Kapellet  

 

 Der er pladsmangel både i kølerum og i selve lokalet. 

Det er Ringe Kirke, der servicerer mange andre kirker i provstiet. 

Der skal planlægges ombygning / nybygning og søges bevilling i Provstiet. 

Vi sætter punktet på dagsordenen om et halvt år. 

Allan ser nærmere på opgaven. 

 

 

16.   

 

17. Eventuelt.  

 

 Efter den nye overenskomstaftale får vikarerne for organisten ikke 

rådighedsbetaling for en lørdag, hvis der ikke er nogen tjenester. Der må kun 

aflønnes for tjenesterne. 

 

Kirken betales afgiften til kurserne. 

Vi må melde os til de relevante kurser. 

 

Der udleveres nøgler til dem der ønsker det. 

 

 

 Nina melder afbud til næste møde.  

18. Lukket punkt  

 

   

   

 Næste møde 26. februar 2025 

Kirkekaffe den 26. januar 2025 AC 

Kirkekaffe den 23. februar 2025  ??  



…………………………. 

Lisbeth Skøtt Tobiesen 

………………………….. 

Nina Stentebjerg-Hansen 

………………………….. 

Amalaa Inge Lærke Kromand 

………………………….. 

Marianne Eichertz 

……………………………. 

Anders Christian Vesterager Lind 

………………………….. 

Jytte Elisabeth Risager 

………………………….. 

Karen Blauenfeldt Dam 

 

……………………………. 

Lene Kjær Andersen 

………………………….. 

Hanne Hansen 

 

 

………………………….. 

Lise Charlotte Pedersen 

………………………….. 

Maria Slotsager 

 

 

 

 

 


